
Protokół Nr X/19 

z X sesji VIII kadencji Rady Gminy Dywity odbytej w dniu 21 sierpnia 2019 r.  w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy w Dywitach. 

 

Początek posiedzenia    - godz. 13:00 

Zakończenie     - godz. 15:15 

Lista obecności radnych   - zał. nr 1 

Lista pozostałych uczestników    - zał. nr 2 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Dywity p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak otworzyła X sesję Rady 

Gminy Dywity. Przywitała przybyłych na spotkanie p. Daniela Zadwornego – Wójta,  

p. Waldemara Szydlika – Sekretarza Gminy, p. Teresę Kuptel – Skarbnika Gminy, p. Jacka Szydło – 

Członka Zarządu Powiatu Olsztyńskiego, sołtysów, zaproszonych gości oraz mieszkańców gminy. 

Zgodnie z listą obecności stwierdziła quorum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał. Na 

stan 15 radnych ustawowego składu Rady w chwili otwarcia na sali znajdowało się 10 radnych. Lista 

obecności stanowi zał. nr 1 - 2 do protokołu.  

 

Na sali znajdowało się 10 radnych. 

Za przyjęciem  - 10 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się  - 0 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji.  

2. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy Dywity. 

3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

4. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2019 – 2026. 

6. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2019 r. 

7. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji niepublicznej szkole 

podstawowej prowadzonej na terenie Gminy Dywity przez inną niż Gmina Dywity 

osobę prawną w wysokości wyższej niż określona w ustawie o  finansowaniu zadań 

oświatowych. 

8. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej w miejscowości Myki, 

gmina Dywity. 

9. Uchwała w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników kadencji 

2020 – 2023. 

10. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców w sprawie budowy świetlicy w 

Kieźlinach. 

11. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców wnioskujących o ujęcie w planie 

budżetowym na lata 2020 – 2023 inwestycji polegającej na budowie wodociągu z Myk 

do Wadąga z włączeniem Sołectwa Wadąg w system dostarczania wody z miasta 



Olsztyna. 

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są uwagi lub pytania do protokołu? 

Brak uwag/pytań. 

Przewodnicząca Rady - kto jest za przyjęciem protokołu z IX sesji Rady Gminy Dywity – bez 

czytania? 

Na sali znajdowało się 10 radnych. 

Za przyjęciem  - 10 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się  - 0 

Protokół Nr IX/19 z sesji Rady Gminy Dywity z dnia 26-06-2019 r. został przyjęty. 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

P. Wójt Daniel Zadworny przedstawił informację w sprawie pracy między sesjami. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania do informacji? 

- p. Tadeusz Bielicki – czy jest możliwość zamontowania spowalniaczy przy przedszkolu w 

Kieźlinach? 

- p. Daniel Zadworny – wójt – czy będzie taka możliwość na pewno sprawdzimy i powołamy w trym 

celu Komisję Bezpieczeństwa Drogowego. 

- p. R. Kaszubska – Kto będzie zarządzał szkołą podstawową w Dywitach? 

- p. Daniel Zadworny – wójt – konkurs wygrała P. Mirosława Klejna i to ona będzie pełniła funkcję 

dyrektora szkoły. 

-p. Magdalena Kilkowska – czy udało się zrealizować projekt „Ja w Internecie”? 

- p. Daniel Zadworny – wójt – wskaźnikowo udało się zrealizować projekt. 

P. Magdalena Kilkowska podziękowała w imieniu własnym i mieszkańców za sprawne wykonanie 

platform przystankowych w Różnowie oraz czy byłaby możliwość zamontowania takiej samej 

platformy za Cefarmem. 

 

Brak dalszych pytań. 

 

Ad. 4. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.  

Brak wniosków. 

 

 

Ad. 5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 



Dywity na lata 2019 – 2026. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o przedstawienie 

uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

Na sali znajdowało się 10 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 10 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

         

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity na lata 2019 – 2026 poddaję pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 10 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 10 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, 

Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Anna Sadrina-Ostrowska, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity  na lata 2019 – 2026 została podjęta i zarejestrowana pod Nr X/83/19 – stanowi 

zał. nr 3 do protokołu. 

 
Ad. 6. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2019 r. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o przedstawienie 

uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany 

w budżecie Gminy Dywity na 2019 r. poddaję pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 10 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 10 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, 

Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Anna Sadrina-Ostrowska, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na  



2019 r. została podjęta i zarejestrowana pod Nr X/84/19 – stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 7. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji niepublicznej szkole 

podstawowej prowadzonej na terenie Gminy Dywity przez inną niż Gmina Dywity osobę 

prawną w wysokości wyższej niż określona w ustawie o  finansowaniu zadań oświatowych. 

 

-p. Sabina Robak – przewodnicząca Komisji Społecznej odczytała uzasadnienie do uchwały. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany na 

Komisjach wspólnych Rady Gminy Dywity. Czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 

na udzielenie dotacji niepublicznej szkole podstawowej prowadzonej na terenie Gminy 

Dywity przez inną niż Gmina Dywity osobę prawną w wysokości wyższej niż określona w 

ustawie o  finansowaniu zadań oświatowych poddaję pod głosowanie. 

 

Na sali znajdowało się 10 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 12 (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula Derlacz, 

Janusz Jędrzejewski, Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof 

Kulas, Dorota Pszczoła, Sabina Robak, Anna Sadrina-Ostrowska, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji niepublicznej szkole 

podstawowej prowadzonej na terenie Gminy Dywity przez inną niż Gmina Dywity osobę 

prawną w wysokości wyższej niż określona w ustawie o  finansowaniu zadań 

oświatowych została podjęta i zarejestrowana pod Nr X/85/19 – stanowi zał. nr 5 do 

protokołu. 

 

Ad. 8. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej w miejscowości Myki, gmina 

Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany na 

Komisjach wspólnych. Czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie uchwalenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej w miejscowości Myki, gmina Dywity poddaję pod głosowanie. 

 

Na sali znajdowało się 10 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 10 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, 

Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Anna Sadrina-Ostrowska, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 



wstrzymało się od głosu    - 0 

Uchwała w sprawie w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej w miejscowości Myki, 

gmina Dywity została podjęta i zarejestrowana pod Nr X/86/19 – stanowi zał. nr 6 do 

protokołu. 

 

Ad. 8. Uchwała w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników kadencji 

2020 – 2023. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – przedstawiła skład komisji oraz 

zapytała czy są pytania w związku z projektem tej uchwały? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie powołania 

zespołu opiniującego kandydatów na ławników kadencji 2020 – 2023 poddaje pod głosowanie. 
Na sali znajdowało się 10 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 10 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, 

Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Anna Sadrina-Ostrowska, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Uchwała w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników kadencji 

2020 – 2023 została podjęta i zarejestrowana pod Nr X/87/19 – stanowi zał. nr 7 do 

protokołu. 

 

Ad. 9. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców w sprawie budowy świetlicy w 

Kieźlinach. 
- p. Bogumiła Brewka – przewodnicząca komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytała uzasadnienie 

do uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są pytania w związku z projektem 

tej uchwały? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji 

mieszkańców w sprawie budowy świetlicy w Kieźlinach poddaje pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 10 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 10 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, 

Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Anna Sadrina-Ostrowska, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 



Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców w sprawie budowy świetlicy w 

Kieźlinach została podjęta i zarejestrowana pod Nr X/88/19 – stanowi zał. nr 8 do 

protokołu. 

 

Ad. 16. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców wnioskujących o ujęcie w planie 

budżetowym na lata 2020 – 2023 inwestycji polegającej na budowie wodociągu z Myk do 

Wadąga z włączeniem Sołectwa Wadąg w system dostarczania wody z miasta Olsztyna. 

 

- p. Bogumiła Brewka – przewodnicząca komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytała uzasadnienie 

do uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są pytania w związku z projektem 

tej uchwały? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji 

mieszkańców wnioskujących o ujęcie w planie budżetowym na lata 2020 – 2023 inwestycji 

polegającej na budowie wodociągu z Myk do Wadąga z włączeniem Sołectwa Wadąg w system 

dostarczania wody z miasta Olsztyna poddaje pod głosowanie. 

 

Na sali znajdowało się 10 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 10 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, 

Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Anna Sadrina-Ostrowska, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców wnioskujących o ujęcie w planie 

budżetowym na lata 2020 – 2023 inwestycji polegającej na budowie wodociągu z Myk do 

Wadąga z włączeniem Sołectwa Wadąg w system dostarczania wody z miasta Olsztyna 

została podjęta i zarejestrowana pod Nr X/89/19 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 26. Sprawy różne. 

-p. S. Robak -  w związku z rozpoczynającym się rokiem szkolny, chciałam zapytać na jakim etapie 

stanęła sala gimnastyczna we Frączkach, rozmawialiśmy na komisjach jakie tragiczne warunki tam 

są? 

- p. Daniel Zadworny – wójt – w szczegółach nie odpowiem, nie rozmawiałem osobiście na ten temat 

z Panią Dyrektor, a nie wiem czy nie były prowadzone rozmowy z kierownikiem referatu. Remont 

instalacji, ogrzewania budynku obok w sąsiedztwie, który mógłby być wykorzystywany na te cele, to 

się uruchomiło i w ramach posiadanego pomieszczenia zajęcia kultury fizycznej moglibyśmy tam 

przenieść w tej sprawie poinformuję indywidualnie lub na komisjach rzeczywiście to jest ważna 

sprawa, którą w najbliższym czasie trzeba rozwiązać. 

- p. B. Kamińska – czy jest umowa na przejazd linii D oraz czy jest rozkład jazdy?? 

- p. Daniel Zadworny – wójt – teoretycznie wiele rzeczy jest gotowych, praktycznie nowych 

autobusów na linii nie mamy wszystkie działania uruchomiliśmy dotyczy to wszystkich linii D 

prawdopodobnie z małym poślizgiem to wszystko się odbędzie, ale gdyby nie udało nam się tego 

nowego układu komunikacyjnego wdrożyć to mamy zapewnienie dotychczasowego przewoźnika, że 

możemy z nim przedłużyć umowę, która była do końca sierpnia. Może uda się przeprowadzić 

negocjacje dość szybko i wynegocjować przed początkiem września stawki za wozo - kilometr i od 



początku września ruszmy bo to jest najistotniejsze. Dlaczego takie opóźnienie wyszło?? Po pierwsze 

mimo zarezerwowanych środków w ramach budżetu Państwo zgodzili się zwiększyć środki w 

budżecie o ilość wozo – kilometrów będzie większa i sposób rozliczenia większy, po stronie gminy 

wydatek będzie większy. Uzależnialiśmy możliwości zaproponowania nowych linii autobusowych w 

oparciu o to czy rząd spełni deklarację dofinasowania do wozo – kilometra i czy się uda otrzymać 

dofinansowanie ze strony rządowej. W wakacje bardzo szybkim działaniem udało mi się złożyć 

wniosek na ostatni kwartał na dofinansowanie nowych linii stąd też musieliśmy zmodernizować trochę 

rozkłady i przystanki i dziś dostałem informację że otrzymaliśmy to dofinansowanie jak to będzie w 

praktyce to nie wiem, ale wniosek został oceniony pozytywnie. 

Został powołany zespół w sprawie negocjacji myślę że w dniu jutrzejszym zostaną wysłane oferty do 

przewoźników i z najkorzystniejszą ofertą przewoźnika podpiszę umowę na pewno w dużej mierze 

oprzemy się na tym co było omawiane na sesjach. Jeżeli chodzi o rozkłady jazdy, chociaż zakładamy 

początkowo żeby na razie sobót i niedziel nie uwzględniać bo nie wiem po prostu jakie to będą 

pieniądze zobaczymy jak nam wyjdzie po negocjacjach no i czasowo myślimy o dwóch, trzech latach 

pełnienia tej usługi ewentualnie okres wypowiedzenia żeby był satysfakcjonujący dla dwóch stron. 

Żeby nie brnąć w długo terminowe umowy w sytuacji gdzie rzeczywistość dynamicznie się zmienia, 

mówię o ty programie rządowym. Proceduralnie wszystko jest gotowe natomiast nie mamy 

wyłonionego wykonawcy. Gdyby nam się nie udało mamy zapewnienie dotychczasowego operatora 

że jest w stanie przedłużyć i kontynuować przewozy. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – nie powinniśmy się godzić na to aby 

nie było autobusów w sobotę i niedziele co najmniej po dwa kursy powinny być w jedną i drugą stronę 

, bo w taki wypadku jesteśmy odcięci od świata. To powinniśmy przedyskutować  i przemyśleć. 

- p. Daniel Zadworny – wójt – przyjmuję tą uwagę, myślę że jak rozpoczniemy te negocjacje 

zobaczymy jak nam wyjdzie stawka wozo – kilometru kalkulacja nam pokaże o jakie pieniądze 

chodzi, napewno z Radnymi skonsultujemy jak to ma się odbywać. Wszystko rozbija się o pieniądze, 

jak otrzymamy oferty, rozkład jazdy będziemy mogli modyfikować i wtedy tą uwagę , którą składa 

Pani Przewodnicząca przeanalizujemy. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przedyskutowanie będzie konieczne bo tak jak rozmawialiśmy 

na Komisjach nie zrezygnujemy z kursów w sobotę, w niedzielę nie było i nie musi być. 

- p. Bogumiła Brewka – moje pytanie dotyczyło też linii D1, mam propozycję aby tą linię utworzyć z 

programu wyborczego autobus na telefon. 

- p. Daniel Zadworny – wójt – program wyborczy jest cały czas aktualny, natomiast jest taka sytuacje, 

że dopiero w projekcie ustaw jest możliwość uruchomienia czegoś takiego my póki co w świetle 

prawa i naszej sytuacji jako gminy nie specjalnie mamy narzędzia prawne żeby to uruchomić gdyby 

one były to myślę że byśmy to zrobili. 

- p. Bogumiła Brewka – moja kolejna sugestia, abyśmy wypracowali wspólne ustalenia odnośnie firm 

zewnętrznych nie zlecanych przez gminę, które wchodzą na nasz teren i wykonują jakieś prace. 

Ostatnio firma wymieniała słupy oświetleniowe o fakcie nie zostałam poinformowana,  dodatkowo 

drogą gminą, która gmina wyremontowała przejechał ciężki transport i niestety droga się rozjechała 

próbowałam dociec kto to robi, ale niestety bezskutecznie. Niestety to nie jest pierwszy przypadek 

takich działań. Czy możemy być informowani nie wiem jak to zrobić technicznie, ale to jest problem. 

Przy okazji chciałam Państwa bardzo serdecznie zaprosić na obchody 675 – lecia Bukwału, które 

odbędą się 14 września. Rozpoczną się mszą świętą w kaplicy. 

- p. M. Kilkowska  - korzystając z okazji że mamy przedstawiciela powiatu, prośba o lepsze 

oznakowanie drogi powiatowej Dywity –Różnowo w okolicy wjazdu na strefę przedsiębiorczości jak 

również o wydłużenie linii ciągłej rozdzielającej pasy w przeciwnych kierunkach. 

-p. B. Kamińska – czy wiadomo na jakim etapie jest droga  Frączki – Gradki? 



p. J. Szydło – w odpowiedzi na pierwsze pytanie: trzeba o precyzyjne sprecyzowanie o co chodzi, 

proponuję aby gmina wystosowała wniosek z załącznikiem graficznym. 

Co do drogi Frączki – Gradki Powiat złożył wniosek do Wojewody, Powiat liczył na dofinansowanie 

w wysokości 80% nie mamy odpowiedzi, ale wiemy że będzie to mniejsze dofinansowanie 50 % 

środki Wojewody i 50% środki Powiatu, gmina Dywity również zabezpieczyła w swoim budżecie 

pewne pieniądze. Z chwilą kiedy podpiszemy umowę na dofinansowanie będziemy chcieli podpisać 

porozumienie z gminą Dywity co do realizacji inwestycji. Jest już późno, prawdopodobnie nie stanie 

się to w tym roku.  

p. T. Bielicki - czy jest brany pod uwagę stan autobusów przewożących  pasażerów. 

p. – brane jest to pod uwagę, samochody do przewozu osób niepełnosprawnych będą nowe, trzy nasze 

autobusy nasze gminne nowe i na pewno będziemy wymagali od kolejnych też na pewno trzech  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak –Korzystając z okazji chciałam zaprosić wszyskich  na Hepenig 

„Nasza Warmia”, który odbędzie się  21 września organizatorem jest fundacja Prymus wraz z LGD 

Warmiński Zakątek. 

-p. S. Robak – czy wiadomo kiedy odbędzie się spływ kajakowy?? 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – jeszcze nic nie wiadomo. 

 

Brak pytań/wniosków.  

Przewodnicząca zamknęła X/19 sesję Rady Gminy Dywity. 
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